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REFLEXE 

 

 Naší skupince bylo určeno téma č. 4, tedy „Emoce a změna postoje. Jak to udělat, aby lidé 

odolali změně postoje“. Téma mne potěšilo, protože mi již od začátku přišlo velmi zajímavé.  

 Ještě v průběhu školního dne jsme se domluvili na tom, co budou jednotlivý členové našeho 

týmu dělat tak, aby naše prezentace byla co nejlepší. Já jsem se sám nabídl, že celý text přeložím a do 

15 března zašlu zbytku týmu, tedy Martině Pokorné a Petrovi Neumannovi, své dílo. Martina dostala 

za úkol zpracovat, dle mnou napsaného překladu, koncept prezentace. Zbytek potom bude ležet na 

Petrovi, který vytvoří samotnou prezentaci v Power-Pointu.  

 Na přednášce bylo panem profesorem Mackem přislíbeno, že texty budou k dispozici hned 

následující pondělí či úterý. Říkal jsem si, že do 15 března mám docela dost času, tak jsem nijak 

obzvláště nespěchal, ale o to více mne překvapilo, když ještě ani v následující pátek nebyl k dispozici 

jediný text. Nicméně, říkal jsem si, že alespoň vidina brzkého termínu překladu mne donutí se do toho 

pořádně „ponořit“. Což  jsem také udělal... 

 Dvě noci, tuším, že se jednalo o pondělí a úterý jsem strávil ve společnosti Aronsona a jeho 

Social Psychology. Jak jsem již  naznačil, téma bylo pro mne zajímavé, tak se mi i dobře pracovalo. 

Navíc styl angličtiny je zde opravdu na velmi přijatelné úrovni, tak jsem slovník skoro ani 

nepotřeboval. Jen u odborných temínů jsem si někdy nebyl jist jakou jim dát konečnou podobu, tak 

aby se slučovaly s obecně uznávanou skutečností. Jak je patrné, své 14-stránkové dílo jsem stihl poslat 

v termínu. Nyní  další část úkolu spočívala na Martině Pokorné. Martina vskutku během pár dní měla 

koncept hotový a poslala nám jej, tak abychom se k němu mohli vyjádřit. Sám jsem napsal pár 



poznámek, které Martina následně zakomponovala do svého návrhu. Poté již byla schopna poslat nám 

konečnou podobu, kterou jsme s Petrem schválili. Petr vytvořil prezentaci v neděli. Já ji však viděl až 

v pondělí. Velmi se mi jeho grafické zpracování líbilo, což jsem mu také sdělil.  

 Mám za to, že jsme se našeho úkolu zhostili velmi poctivě, čehož může být finální podoba 

prezentace jistě důkazem.  

 


